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About Q Technology (Group) Company Limited

Q Technology is a Global leading mid to high-end mobile terminal camera module
and fingerprint recognition module manufacturer. Q Technology is dedicated to equip
mobile terminals, automobile and robots with a better vision than human’s eyes by
the persistent pursuit of capabilities in optics, computing vision and deep learning.

关于丘钛科技（集团）有限公司

丘钛科技是全球领先的中高端摄像头模组及指纹识别
模组制造商之一。透过持续构建在光学、计算成像及
深度学习方面之能力，丘钛科技致力于成为先进的智
能视觉公司，为移动通信终端，汽车以及机器人等装
上比人眼更强大的眼晴

1. 本集团2017年度反向路演于11月27日在昆山总部顺利举行，
获得来自各地90多位投资人参与，何宁宁董事长率领分管生
产、研发、财务等的最高管理层出席，与大家分享了集团的
核心战略定位：为机器装上比人眼更强大的眼晴，透过建设
光电能力、计算成像和深度学习算法能力以及系统集成能力，
努力做好通用硬件、3D硬件、窄域AI产品和任务级自治产品。
会议同时介绍了集团在摄像头模组小型化、3D模组、以及生
产工序自动化等的战略部署。

2017 reverse roadshow of the Group has been successfully held in the 
Company’s Kunshan headquarter on 27 Nov.  Over 90 representatives 
participated in the roadshow. Mr. He Ningning, Executive Director and 
Chairman of the Group led the senior management team who 
responsible for production, R&D and finance functions present the 
meeting and shared the core strategies of Group in dedicating to equip 
machine with a better vision than human’s eyes. Through the building 
up of three capabilities: optical, computational and deep learning 
algorithm and system integrating capability, the Group will focus on 
producing general hardware, 3D hardware, Artificial Narrow 
Intelligence products and Task level autonomy product. Besides, senior 
management team also shared the latest development of the group in 
the area of miniaturization of camera module and 3D sensing module, 
as well as the progress of automation in production. 

2. 集团旗下全資附属子公司昆山丘钛微电子科技有限公司（「昆
山丘钛中国」）荣获全球著名智能手机品牌商华为颁发二零一七
年度「最佳协同奖」，为指纹识别模组供应商中唯一获此殊荣的厂
商。

The Group’s wholly owned subsidiary, Kunshan Q Technology Limited 
(“Kunshan Q Tech China”) has awarded “Best Collaboration Partner” by 
Huawei, one of the most well-known global handset company, and 
being the only fingerprint recognition module supplier got this prestige 
award in 2017.
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焦点资讯
Key Information

2017年11月主营产品出货量报告*
Total Shipment of Major Products in November 2017*

*2017年7月-11月为未经审计数据，可能进一步调整。去年比对数据为经审计数据，可能与去年公司简讯数
据有所调整。/ July-Nov 2017 figures are unaudited figures and may be subject to further adjustments. 
The comparing figures of last year is audited figures and may be different from last year newsletter. 

产品类别
2017年11月（千件）
November 2017 (kpcs) 

环比变化 同比变化

Product Category Change MoM Change YoY 

摄像头模组

4,230 -39.5% -68.7%
（800万像素及以下）

Camera modules

(8 megapixels and below)

摄像头模组

8,699 +7.8% +37.6%
（1300万像素及以上）

Camera modules

(13 megapixels and above)

摄像头模组出货合计

12,929 -14.2% -34.9%Total shipment of

Camera modules

指纹模组

10,811 +35.9% +72.0%Fingerprint

Recognition modules

产品类别 (千件) 2017年

Product Category  
(kpcs)

1月 (Jan) 2月(Feb) 3月(Mar) 4月(Apr) 5月(May) 6月(Jun) 7月(Jul) 8月(Aug) 9月(Sept) 10月(Oct)11月(Nov) 1月-11月 (Jan-Nov)

摄像头模组出货合
计

15,434 9,124 11,694 15,586 15,418 15,932 17,494 15,030 14,702 15,067 12,929 158,410Total shipment of

Camera modules

指纹模組出貨合計

5,386 4,649 5,997 6,802 5,541 5,946 5,686 7,012 6,790 7,957 10,811 72,578Fingerprint

Recognition 
modules

2017年1-11月主营产品累計出货量报告*
Cumulative Shipment of Major Products in Jan-Oct 2017


